

## 生命樹事工 Tree of Life Ministries Israel

### 簡要介紹:

生命樹事工的創辦人Ariel夫婦在美國長大，他們於2010年在神的呼召下返回以色列，並開始用一切的機會向周圍的人傳福音，特別是猶太人。在他們及他們所在教會的努力下，數百名以色列人經歷了基督耶穌的愛，並第一次聽到了福音。他們也開始舉辦各種課程來裝備當地的信徒。隨後，Ariel和同在教會服事的朋友Eliel領受了神的呼召要他們在街頭分享福音，於是他們遵命而行，並將在街上和以色列人對話的視頻發佈在網站上，這些視頻在幾年間被觀看的次數超過了1000萬，並在社交媒體上引發了無數關於尋求真理的對話。他們如今繼續動員他們所在地區的猶太及阿拉伯信徒，以“一個新人”(One New Man)的身份在街上分享福音。他們的願望是為以色列帶來新生命，也幫助更多猶太人和阿拉伯人認識耶穌就是彌賽亞。除了製作各種傳福音及真理探討的視頻，神更呼召他們製作反對墮胎的視頻，以幫助結束以色列的墮胎，同時向那些墮胎的人們傳達耶穌的恩典與饒恕的信息。在神的帶領下，他們看到來自利比里亞、海地、印度、斯里蘭卡、巴布亞新幾內亞等地的人們經歷神的救贖和恩典。展望未來，他們的目標是在以色列就能達到超過1200萬次佈道視頻的觀看，同時期望每月能達到10倍的以電話和簡訊與人團契、傾聽需求。自從2023年開始，他們更開始了podcast的計畫，希望吸引更多年輕族群的聽眾。2023年10月7日，以哈瑪斯為首的巴勒斯坦武裝團體與以色列軍隊爆發武裝衝突，戰爭始於哈瑪斯對以色列南部的入侵，生命樹事工也開始每週更

新影片與線上禱告，希望幫助更多以色列人民，感謝上帝的恩典，2024 年僅希伯來語的福音影片就有約 9,400,000 次觀看，來自不同背景的以色列人，包括世俗和正統猶太人，都因此接受神為他們的救主！2025年他們也將持續進行各種新媒體計畫與門徒訓練，在以色列透過各種方式持續傳福音。

### **Brief Introduction:**

The Ariels, the founders of the Tree of Life Ministry, grew up in the United States. They returned to Israel under the call of God in 2010 and began to use every opportunity to spread the gospel to people around them (especially Jews). With the efforts of them and their churches, hundreds of Israelis experienced the love of Christ Jesus and heard the gospel for the first time. They also began to organize various courses to equip local believers. Not long after, Ariel and Eliel, a friend who was serving in the church, received God's calling to share the gospel on the streets, so they followed their orders and posted videos of conversations with Israelis on the street to the website. These videos have been viewed more than 10 million times in a few years and have sparked countless conversations about seeking truth on social media. They continue to mobilize Jewish and Arab believers in their area to share the gospel on the street as a new man (One New Man). Their goal is to bring new life to Israel and to help more Jews and Arabs recognize that Jesus is the Messiah. In

addition to making various videos of evangelism and truth discussion, God also called on them to make videos against abortion to help end abortion in Israel and at the same time convey the message of Jesus' grace and forgiveness to those who had abortions. God now gives them more opportunities to equip believers in other countries to evangelize in their own countries. In Ukraine alone their sermon videos on overcoming fear have reached millions and many contacted the Tree of Life Ministries team in Ukraine when they saw God's salvation for those who were suffering and heard the gospel. After more than two years of the global epidemic, under God's leadership, they saw people from Liberia, Haiti, India, Sri Lanka, Papua New Guinea and other places experience God's salvation and grace. Looking forward to the future, their goal is to reach more than 12 million views of sermon videos in Israel, and they hope to reach 10 times the number of fellowships and listening needs by phone and text message every month. Since 2023, they have started a podcast plan, hoping to attract more listeners from the younger generation. On October 7, 2023, an armed conflict broke out between the Palestinian armed group headed by Hamas and the Israeli army. The war began with Hamas's invasion of southern Israel. The Tree of Life Ministry also began to update videos and online prayers every week. We hope to help more people in Israel. Thanks to God's grace, the Hebrew gospel videos and articles they have uploaded in the past few years alone have been viewed more than 15 million times. Tens of thousands of Israelis have communicated

with them in various ways. They are in contact and they will continue to carry out various new media projects to spread the gospel in Israel.

### 代禱事項：

1. 請為生命樹事工最新的三個福音影片代禱，求上帝會給予恩典，讓同工們以卓越和高效地素質完成它們，並利用它們向以色列人帶來希望和復興。
2. 請為生命樹事工的團隊禱告，他們有更多的媒體事工與各種計畫即將展開，請祈禱讓他們有智慧和方向來選擇合適的人，快速整合完整與更大的團隊，在2025製作更多線上福音作品。
3. 請為生命樹事工的門徒訓練系列和門徒訓練小組代禱，願神賜他們準備和拍攝的恩膏，並賜予他們智慧和策略，以最好的方式建立門徒訓練小組，幫助每一位新信徒。

### Prayer Items:

1. For our newest three evangelistic videos - that God would give grace to finish them with excellence and efficiency and that He would use them to bring hope and healing through the Gospel to many across Israel.

2. For more laborers in the harvest - please pray for wisdom and direction to choose the right people, for quick integration and unity, and greater fruitfulness.
3. For our new discipleship series and discipleship groups - that God would grant anointing in preparing and filming the series and wisdom and grace to establish the discipleship groups in the best way to help each new believer.